
Де тепер Конотопська дитяча залізниця?

7 грудня студенти 121 групи Політехнічного  технікуму КІСумДУ відвідали прем’єру
документального фільму «Погляд крізь роки.  Конотопська дитяча залізниця» (режисер
О. Платонов), яка відбулася в  дитячій художній галереї ЦДЮТ. Конотопська дитяча
телеорганізація «Кон-Такт»  присвятила цей фільм 50-річчю Конотопської дитячої
залізниці та 10-річчю  «Кон-Такту». У створенні стрічки брав участь знаний у місті
громадський діяч М.О. Башкиров,  який був безпосереднім учасником руху на дитячій
залізниці. Голова міської профспілкової організації працівників освіти і науки України
Бугара О.Д.  поділилася спогадами про те, як в районі рибгоспу функціонувала
справжня (!)  дитяча залізниця, і Олені Дмитрівні навіть пощастило попрацювати в
шкільні роки  на ній черговою по станції. 

    Фільм викликав справжній інтерес  глядацької аудиторії. І у присутніх виникло
питання: а чи не відновити Конотопську дитячу залізницю? І воно, здається, цілком
слушним.
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